
Osadní výbor v Hněvkovicích 

Zápis ze zasedání osadního výboru  

konaného dne 23.5.2019 v 19,30 hodin 

Přítomni:  Miloš Němec, , Dana Hozlárová, Radek Romanovský, Zbyněk Loskot, Luděk Čapek, Libor Plíhal, 

Jan Němec 

Hosté: Zuzana Kotenová 

U S N E S E N Í 

1) Osadní výbor souhlasí s prodejem poz. parc. KN č. 747 o výměře cca 120 m2 v kat. úz. Hněvkovice 

u Humpolce (č.j. MUHU/17108/2019, s.z. OMH/2001/2019) žadatelům Martinovi a Martině 

Hartlovým. 

2) Osadní výbor souhlasí s prodejem pozemkové parcely KN č. 365/23 (č.j. MUHU/29997/2018, s.z. 

OMH/7567/2018), žadatelé Libor a Martina Plíhalovi. Předpokládáme, že majitelé sousedních 

parcel již byli osloveni a k tomuto prodeji nemají výhrady. 

3) Žádáme o schůzku se zástupci města týkající se situace se stávajícím fotbalovým hřištěm 

v Hněvkovicích. Hřiště je z větší části soukromého vlastníka, pouze část je obecní. Na konci roku 

2018 došlo k vypovězení smlouvy s dosavadním nájemcem FK Hněvkovice. Nyní  bychom 

potřebovali vyřešit situaci tak, aby i nadále bylo hřiště k dispozici na sportovní a rekreační účely 

jak pro místní občany (v Hněvkovicích máme cca 80 dětí do 18ti let) tak i pro „přespolní“ 

zájemce. Potřebovali bychom situaci řešit. 

4) Děkujeme za opravu rohu dlažby u autobusové zastávky u obchodu. Ještě žádáme o opravu 

rozbité plastové výplně zastávky.   

5) Znovu žádáme o opravu silnice v místě autobusové zastávky naproti obchodu – uvolněné betony. 

6) Připomínáme nutnost opravy střechy na budově OV – do střechy zatéká, je třeba opravit a 

vyměnit hřebenáče. 

7) Nyní se realizuje oplocení kurtu na hřišti Rafanda. Žádáme o možnost pořízení volejbalové sítě, 

abychom mohli začít hřiště využívat. Chtěli bychom požádat i o úpravu povrchu hřiště a dále o 

úpravu přilehlého prostoru. 

8) Opětovně žádáme o umístění 2 turistických odpočívadel v obci (1 před budovou OV a druhé nad 

kapličkou nad školou), jehož součástí by byla lavička, stříška, rozcestník a mapa. 



9) V požadavcích na letošní rok jsme měli novou vývěsku na vyvěšování dokumentů + na smuteční 

oznámení. Stav stávajících vývěsek je žalostný, proto žádáme o vyřešení tohoto požadavku v co 

nejbližší době. 

10) Žádáme o vybudování pevného stání pro biokontejner a ostatní kontejnery na tříděný odpad, 

které jsou u č.p. 112 (u Rafandy). Nyní je biokontejner často umístěn do cesty, bylo by dobré 

zřídit stálé, zpevněné místo. 

11) Žádáme o úpravu přístupu k biokontejneru za budovou OV – současný stav je provizorní a 

nevyhovující. K biokontejneru se nedá zajet s vozíkem a vykládání je velmi složité. Potřebovali 

bychom vybudovat lepší přístup. 

12) SDH Hněvkovice bude v nejbližší době čistit strouhu vedoucí od Rafandy. Žádáme o zvážení 

generální opravy této strouhy – jsou rozježděné kraje. 

Jednání bylo ukončeno ve 21,15 hodin. 

Zapsala: Dana Hozlárová, předsedkyně OV 


